
Referat af brugerrådsmødet 26/8-2024 

Deltagende: 

Ole, Charlotte, Sarah, Lotte, Lars og Ulla 

 

Charlotte fortalte om rideskolen og at hestene var kommet til deres årlige tjek efter ferien. 
Rideskolen om lørdagen bliver nu rykket til fredag. Der er mange voksne, som gerne vil ride, men 
børnene prioriteres højst. 

I personalegruppen har der været en del sygdom og vi håber snart alle er retur igen. 

Der er blevet lagt fliser og sat slowfeedere på foldene. 

Det er gået godt med ridelejrene i sommerferien. 

Der er sat nye stalddøre i og sat skilte op med diverse regler. 

Louise er begyndt at sende info ud i opstaldergruppen, så pensionærer mv. kan se hvad der rør 
sig.  

 

Lars fra bestyrelsen fortalte at Michael er sat på sagen omkring vores ATW, så det kan fungere 
bedre til vores stævner. 

Der har været sendt diverse henvendelser til bestyrelsen omkring forkert ridning, denne sag ses 
der nærmere på, så man kan vurdere, hvad man kan gøre.     

Der har været en anden henvendelse omkring tonen på centret, denne henvendelse ser Ole og 
Louise på, så man kan prøve at løse det så alle trives. 

 

Der kommer løbende brandbægere på foldene som kan være farlige. Personalet er obs på dette, 
men vi har alle et ansvar for at holde øje.  

 


